
Zápis z jednání školské komise 

ze dne 19. 1. 2015 

 
Přítomni: Mgr. I. Přibylová, I. Jehličková, Mgr. M. Přibyl 

 

Program:  

1) Kontrola úkolů 

Projekt na podporu čtenářské gramotnosti – spolupráce s městskou knihovnou – 2. pololetí 

školního roku - trvá 

Proškolení učitelek MŠ eTwinning – posun termínu z důvodu nemocnosti 

Lyžařská škola pro MŠ – od ledna - probíhá 

 

2) Vyhodnocení zápisu do 1. třídy pro školní rok 2015 - 2016 

K zápisu se dostavilo 36 dětí, ve většině případů v doprovodu obou rodičů. V případě 

přítomnosti pouze jednoho zákonného zástupce bylo nutné předložit čestné prohlášení 

druhého (nepřítomného) zákonného zástupce. 

Rodiče tří dětí požádali o odklad školní docházky. V tuto chvíli by byly otevřeny dvě první 

třídy. V případě, že by došlo k výraznějším změnám v počtu budoucích žáků 1. třídy 

z důvodu odstěhování či dalších žádostí o odklad, musela by být otevřena pouze jedna třída. 

Aktuální vývoj budou ředitelky konzultovat. 

 

3) Úbytek dětí v MŠ 

V důsledku odchodu velkého počtu předškolních dětí s koncem tohoto školního roku budou 

zřejmě přijímány i děti mladší tří let. 

 

4) Dvě 1. třídy v ZŠ  

V případě otevření dvou prvních tříd je nutné vyřešit jejich umístění. Nejschůdnější variantou 

by bylo umístit druhou 1. třídu do horní družiny. Řešení by to bylo pouze na rok, s navýšením 

počtu hodin 2. třídy by se provoz družiny a třídy chvílemi kryl. Druhou variantou by byly 

stavební úpravy stávajících kanceláří a malé sborovny, po kterých by se velká sborovna 

přemístila do současné kanceláře zástupkyně ředitelky a současná velká sborovna by 

fungovala jako kmenová třída (zatím slouží na výuku, ale není zde kmenová třída). Pokud 

budou otevřeny i dvě šesté třídy, dojde k navýšení o dvě třídy oproti letošnímu školnímu 

roku.  

 

5) Úkoly 

Proškolení učitelek MŠ – projekty eTwinning - všichni 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Iva Přibylová 

 

    


